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Co je u nás nového aneb starosti starosty

Jaká kultura byla v obci v I. čtvrtletí?

 Dobrý den, vážení spoluobčané! 
A máme tady léto. To to uteklo! Jaro 
se přehouplo nějak rychle, letos bylo 
chladné, topili jsme do konce května. 
Ale zase, říká se: „Studený máj, v sto-

dole ráj.“ Tak uvidíme, jestli se tato 
pranostika vyplní. Jarní práce na za-
hradách a polích jsou provedeny, začal 
senoseč a pomalu bude zlátnout obilí. 
A hlavně – začínají prázdniny a čas do-

volených. Určitě už máte naplánovaná 
místa a termíny, kde budete čerpat síly 
na další období. Tak si to užívejte!.

Ve II. čtvrtletí byl počet akcí omezen z 
důvodů rekonstrukce komunikace na 
nádraží a ztíženého přístupu do hospo-
dy a kulturního domu. Proto jsme mu-
seli některé akce přesouvat do hasičár-
ny a na fotbalové hřiště.  V hasičárně se 
konal folkový večer „Na kytaru hráli“, 
kde přítomné bavila Katka Bělochová 
se svojí partou kytaristů. Byl to pěkný 
večer za slušné účasti. 26. dubna se na 
Velkém Boru konala protestní akce 
proti úložišti radioaktivního odpadu, 
bohužel za malé účasti našich obča-
nů, z Pačejova jsme tam byli čtyři. Je 
to smutné, že je vám to jedno, ale je to 
vaše volba. 5. května proběhly za bídné 
účasti našich občanů oslavy 80. výročí 
osvobození a konce II. světové války. 
Po pietní aktu u školy se všichni přesu-
nuli na fotbalové hřiště. Je fakt, že pr-
šelo a byla zima. Naopak 10. května se 
na farské zahradě za slušné účasti lidí 
konalo tradiční májové posezení s pěk-
ným kulturním programem, ve kterém 
opět excelovaly Šikbaby. Poslední květ-
novou sobotu pořádali hasiči ve Vele-

šicích Na Pasekách okrskovou soutěž. 
Vítězství, a to ve všech kategoriích, si od-
vezli hasiči a hasičky z Pačejova. Gratu-
lujeme! Hned v neděli na to uspořádala 
kulturní komise naší obce ve spolupráci 
se zájmovými spolky oslavu Dne dětí. Ta 

Oslavy 80. výročí osvobození v Pačejově

Kytarová skupina Katky Bělochové

se konala na fotbalovém hřišti na téma 
Vítejte v ZOO a za velké účasti dětí.
Po uzávěrce tohoto čísla se uskutečnilo 
v hospodě v předsálí tradiční posezení 
s trampskou písničkou. A teď hurá na 
prázdniny!
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Co nás čeká ve III. čtvrtletí?

Velkou radost mně dělá Rekonstruk-
ce komunikace v Pačejově nádraží. 
Každý den s radostí koukám, co zase 
přibylo. Práce probíhají v souladu s 
harmonogramem a zatím to vypadá, 
že to bude hotovo i rychleji. Samozřej-
mě, že ta stavba omezuje nás všechny, 
ale bez toho to bohužel nejde. A opět 
se objevují ti chytří, kteří kritizují šíř-
ku vozovky, chodníku, jeho umístění, 
parkování a já nevím, co všechno. Za-
znívají názory typu: „Chtěl bych vidět 
toho blbce, který to projektoval?, nebo 
„Parkovat za Mandákem nebudu, to je 
na vlak z ruky“ apod. Musím říct, že je 
mně z těch lidí na nic. Ve městě jsou 
rádi, že vůbec někde zaparkují a tady 
by chtěli dojet až ke vlaku. Hrůza! Ale 
většinou jsou to přespolní, tak ať jez-
dí na vlak jinam. Omezím se na fakta: 
před rekonstrukcí vozovky a úpravami 
komunikace a nástupního terminálu 
tam u nádraží mohlo parkovat maxi-
málně 14 vozidel pendlerů a přespol-
ních, víc se jich tam prostě nevešlo. 
Po rekonstrukci vzniklo u prodejny 
Mandák u obratiště autobusů 19 par-
kovacích míst vč. 1 místa pro invalidy 
a 2 parkovací místa pro autobusy. K 
tomu vznikne před prodejnou a hos-
podou dalších 19 míst, tj. dohromady 
38 nových parkovacích míst. Tak co 
kritizují? Jo asi to, že chudáci musí 100 
metrů pěšky k vlaku. Ve městech to 
nikdo neřeší a jsou rádi, že vůbec ně-
kde zaparkují.  Zdůrazňuji, že projekt 
odpovídá všem platným normám, šíře 
vozovky je 6,5 m a chodníku 1,5 m a 
je řádně povolen příslušným úřadem. 
Tím je řečeno vše. Prostě v Česku, 

Stavební akce a investice

ČERVENEC
12. Strážovice – posezení na návsi
  Protestní pochod Maňovice
27.  Slavnost u Božích muk na Remfli

SRPEN
2.-3. Pouťové oslavy – výstava, fotbal, 
         koncert v kostele
         * taneční zábava, jarmark, poutní 
         mše, veselice  

ZÁŘÍ
5. Letní kino
19. - 21. INVELT Rally Pačejov 

Z májového posezení v Pačejově na farské zahradě

Oslava Dne dětí na hřišti v Pačejově

Vítězové hasičské okrskové soutěže ve Velešicích
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A závěrem
Už vás nebudu dále unavovat starost-
mi starosty, i když by se dalo ještě na-
psat leccos, co by vás určitě zajímalo. 
Tak třeba až příště. Jak jsem psal v 
úvodu, nastává čas prázdnin a dovole-
ných, tak ať se vám vydaří, načerpejte 
nové síly do zbytku roku. A příště už 
bude podzim. Tak naschle!

Váš starosta

když se něco dělá, tak najednou jsou 
všichni stavbyvedoucí, projektanti, 
trenéři prostě odborníci na všechno. 
Až to bude hotové, tak náš Pačejov 
bude zase o něco krásnější a to je důle-
žité. Ale každopádně se zvýší bezpeč-
nost chodců, a proto se to dělá. Hyzdí 
nám to už jen dva objekty soukromých 
vlastníků, kteří se o ně řádně a v soula-
du se zákonem nestarají.
Také se mně povedlo to, na čem jsem 
pracoval několik let a sice prosadit u 
Správy a údržby silnic rekonstrukci 
komunikace do Horažďovic přes Tře-
bomyslice. Tam byl vysoutěžen zho-
tovitel Silnice Klatovy a práce začnou 
v těchto dnech a za 4 měsíce bychom 
měli jezdit do Horažďovic po krásné 
silnici.
Ve druhé polovině června mají být za-
hájeny práce na třetí etapě revitaliza-
ce školní zahrady, kde se bude stavět  
venkovní učebna, na kterou jsme zís-
kali dotaci od Plzeňského kraje.
Probíhají práce na výstavbě vodovodu 
do Týřovic, hotovo bude na podzim. 
Začíná mě mrzet, že jsem věnoval 
této akci tolik energie kolem přípravy 
projektu, shánění dotace, což nebylo 
vůbec jednoduché, neboť Státní fond 

životního prostředí nám dotaci ne-
přiznal a museli jsme přesvědčit Mi-
nisterstvo zemědělství, aby přiznali 
dotaci oni. A teď to vypadá, že se ani 
moc týřovických připojit na vodovod 
nechce, takže 6 milionů jsme vyhodili 
zbytečně?
Naposled jsem si nechal kanalizaci. V 
době, kdy píši tyto řádky, je na nádraží 
připojeno 65 objektů ze 105 a v Pačejo-
vě, Velešicích a Týřovicích 85 objektů 
ze 130. To není úplně dobrý výsledek a 
s těmi, kteří se nepřipojí bude zahájeno 
správní řízení, budou muset prokazo-
vat, jak likvidují odpadní vody 2 roky 
zpátky a samozřejmě hrozí udělení po-
kuty. Do konce června mají být odstra-
něny vady a nedodělky na stavbě a mi-
nulý týden rozhodovalo zastupitelstvo 
obce o tom, jestli uzavře se zhotovite-
lem Smlouvu o narovnání nebo zda se 
bude podávat žaloba ohledně úhrady 
penále. Protože to bylo po uzávěrce 
tohoto čísla zpravodaje, výsledek vám 
nemůžeme sdělit. Jenom ještě znovu 
upozorňuji, že kdo se podle rozhodnu-
tí zastupitelstva obce připojí do konce 
května a do konce června odevzdá na 
úřad smlouvu včetně požadovaných 
dokladů, bude osvobozen od place-

ní stočného za letošní rok. Kdo ne, 
bude platit stočné za II. pololetí. Když 
jsme u těch smluv, tak musím říci, že 
se zájmem sleduji a poslouchám naše 
občany, jak nosí k nám na úřad vypl-
něné a někdy nevyplněné smlouvy a 
hlavně je mně z toho na nic, když sly-
ším, jak někteří spekulují a neví, jak by 
obec ošulili o pár kubíků. Napřed svoji 
studnu používají, když zjistí, že budou 
platit paušál, tak ji zase nepoužívají a 
používají jenom obecní vodu přes vo-
doměr a nebo spekulují s počtem osob 
v domácnosti, prostě hrůza! My si nic 
nevymýšlíme, je to tak, že kolik je osob 
v domě přihlášeno, tolik se počítá. A 
jestli jsou tady všichni nebo ne, to je 
jejich problém. My žádnou úlevu na to 
udělat nemůžeme. Vy, co chcete švin-
dlovat a obec ošulit si musíte uvědo-
mit, že máme u každého k dispozici 
nějakou časovou řadu spotřeby vody, 
v zákoně existují nějaká směrná čísla 
spotřeby vody a přesto vlak nejede. A 
pokud budete švindlovat, tak vás to 
stejně dřív nebo později dožene. To 
jsem si jist. Ale když vám to za to stojí, 
tak to zkuste.



c) Ing. Ladislav Hosnedl, Pačejov nádra-
ží 217 (úklid větví a po prořezávkách)    
706. bere na vědomí termín a program  
zasedání zastupitelstva obce 28. 3. 2025 .  
707. bere na vědomí termíny zasedání 
ve II. Q. 2025.  
708. schvaluje účetní závěrku a výsle-
dek hospodaření organizace Základní 
škola Pačejov, příspěvková organizace a 
ukládá zisk ve výši 43 542,46  Kč převést 
do rezervního fondu. O schválení účetní 
závěrky byl vypracován protokol, který 
je přílohou tohoto zápisu 
709. schvaluje účetní závěrku a výsle-
dek hospodaření organizace Mateřská 
škola Pačejov, příspěvková organizace a 
ukládá zisk ve výši 15 067,84 Kč převést 
do rezervního fondu. O schválení účetní 
závěrky byl vypracován protokol, který 
je přílohou tohoto zápisu. 
710. schvaluje Sazebník za uložení in-
ženýrských sítí a jiného vedení a staveb 
do pozemků ve vlastnictví obce Pačejov 
s platností od 1.4.2025.  
711. souhlasí s připojením na obecní 
vodovod Jandová Vladimíra, Praha 4 /
Týřovice 7 – za dodržení technických 
podmínek, souhlasu odborného správce 
a vydání souhlasu příslušného úřadu.
712. bere na vědomí Rozhodnutí KÚ 
PK o poskytnutí finančního příspěvku 
na obnovu, zajištění a výchovu lesních 
porostů do 40 let věku . 
713. bere na vědomí pozvánka na 
úvodní jednání – komplexní pozemko-
vé úpravy v k.ú. Třebomyslice u Hora-
žďovic .
714. bere na vědomí plán jarních výlovů 
- Klatovské rybářství a.s., IČ 29087911.
715. bere na vědomí Rozhodnutí o 
povolení uzavírky provozu na silnici 
III/18614 v obci Pačejov nádraží, naří-
zení objížďky pro veškerou dopravu v 
termínu od 17. 3. do 15. 6. 2025.
716. schvaluje Řád veřejného pohřebiš-
tě obce Pačejov a Provozní řád Rozpty-
lové loučky.
717. schvaluje podání  Žádosti o dotaci 
PK na vybavení JSDHO Pačejov .

USNESENÍ

z 33. zasedání rady obce Pačejov, kona-
ného dne 24. dubna 2025
Rada obce:

718. schvaluje ověřovatele zápisu Milan 

Běloch a Josef Klečka , zapisovatel Ing. 
Jan Vavřička a program zasedání  
719. bere na vědomí zprávu starosty za 
období od posledního zasedání rady  
720. vzala na vědomí seznam došlých 
faktur obce k 24. 4. 2025 a MŠ, ZŠ 03/25.
721. vzala na vědomí finanční situaci 
obce k 24. 4. 2025.
722. bere na vědomí Alzheimer Home 
Nepomuk – žádost o poskytnutí dotace.
723. bere na vědomí Rozhodnutí – po-
volení stavby – Jan Prokopius, Pačejov 
nádraží 115 – „Vodovodní přípojka Pa-
čejov st.p.č. 140“.
724. bere na vědomí Rozhodnutí – po-
volení obci Pačejov k nakládání s pod-
zemními vodami, povolení k jejich od-
běru do 31.12.2038.
725. bere na vědomí platební výměr 
SFŽP – poplatek za odebrané množství 
podzemní vody ze zdroje odběru Vrty 
Pačejov pro rok 2024. 
726. schvaluje individuální dotaci pro 
Myslivecký spolek Pačejov na  krmivo 
pro zvěř a pachové přípravky ve výši 10 
000,- Kč.  
727. schvaluje Dodatek č. 2 Smlouvy o 
dílo „III/18614 Pačejov-nádraží, rekon-
strukce. 
728. bere na vědomí Výsledek šetření 
stížnosti ČSI na právnickou osobu Zá-
kladní škola Pačejov, okres Klatovy, pří-
spěvková organizace.
729. schvaluje Dodatky č. 1 ke smlou-
vám č. 36432021, 28002022 a 30662023 
– na základě žádosti obce Pačejov o 
změnu termínů závěrečného finančního 
vypořádání. 
730. schvaluje odprodej/samovýrobu 
palivového dříví z obecních lesů – Sta-
nislav Klečka, Pačejov nádraží 220, dle 
určení lesním hospodářem. 
731. schvaluje stanovení úplaty za před-
školní vzdělávání v měsíci červenci 
(176,- Kč) a srpnu 2025 (107,- Kč) - Ma-
teřská škola Pačejov, IČ 709 92 355.
733. schvaluje přidělení zakázky  Revi-
talizace školní zahrady – venkovní učeb-
na  firma Stafis KT s.r.o., IČ 25219090.  
734. schvaluje cenové nabídky na při-
pojení objektů v majetku obce na veřej-
nou kanalizaci. 
735. schvaluje  Smlouvu o výkonu funk-
ce editora DTM s Plzeňským krajem.
736. schvaluje Smlouvu o mapování a 
aktualizaci dat technické a dopravní in-
frastruktury DTM s Plzeňským krajem.
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Na čem se usnesli zastupitelé a radní?
USNESENÍ

z 32. zasedání rady obce Pačejov, kona-
ného dne 20. března 2025

Rada obce:

693. schvaluje ověřovatele zápisu Ing. 
Ladislav Hosnedl a Miroslav Šimon, za-
pisovatel Ing. Jan Vavřička a program 
zasedání.
694. bere na vědomí zprávu starosty za 
období od posledního zasedání rady.  
695. vzala na vědomí seznam došlých 
faktur obce k 20.3. 2025 a MŠ, ZŠ 02/25.
696. vzala na vědomí finanční situaci 
obce k 20.3. 2025.
697. schvaluje prodloužení nájemní 
smlouvy na užívání bytu Pačejov č.p. 73 
o 3 měsíce – Pustkovi, Kučera, Škampo-
vá, Pustka ml., Klégr za předpokladu, 
že veškeré závazky nájemníků z tohoto 
nájmu jsou ke dni 31.3.2025 vyrovnány.
698. schvaluje 
a) podání žádosti o dotaci na akci „MŠ 
rekonstrukce kuchyně“ v dotační výzvě 
SZIF č. 3 Společná zemědělská politika, 
fiche 5 (MAS Pošumaví).   
b) zadání zpracování žádosti - Kamil 
Pikhart, KT Luby 247, IČ  76566218
699. bere na vědomí kolaudační sou-
hlas k užívání stavby „prodloužení vo-
dovodu – lokalita Pracky“
700. schvaluje opravu místní komuni-
kace  III. třídy ozn. 13C - po kanalizaci 
stoka „C“ v délce 1 320 m a šířce 4 m – 
cenová nabídka fi PORR, IČ 43005560 
- 1 320 tis. Kč bez daně a souhlasí s uza-
vřením smlouvy.
701. schvaluje individuální dota-
ci na činnost TJ Sokol Pačejov ve výši 
35 000,- Kč  
702. bere na vědomí  žádost o finanční 
podporu Linka bezpečí z.s.  
703. bere na vědomí Zprávu o bezpeč-
nostní situaci v roce 2024 za obvodní 
oddělení PČR Horažďovice a obvodní 
oddělení PČR Plánice. 
704. schvaluje bezplatný pronájem Kul-
turního domu v Pačejově nádraží pro 
AMK Pačejov na pořádané akce v roce 
2025 dle přílohy.
705. schvaluje samovýrobu/odprodej 
palivového dřeva z obecních lesů – dle 
určení lesním hospodářem
a) Luboš Vopalecký, Pačejov 42 
b) Pavel Jindra, Pačejov nádraží 160
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737. bere na vědomí Oznámení o zahá-
jení kontroly č. 222/2025 – výkon přene-
sené působnosti na úseku matrik.
738. schvaluje individuální dotaci na 
akci „Májové posezení“ ve výši 8 000,- 
Kč pro  Spolek pro obnovu památek . 
739. schvaluje Rozpočtové opatření č. 2.
740. schvaluje podání žaloby proti Roz-
hodnutí MŽP, kterým byl zamítnut roz-
klad zmocnitele proti Rozhodnutí MŽP 
a vydání plné moci k zastupování pro 
AK Doucha Šikola. 
741. bere na vědomí Oznámení o za-
hájení vodoprávního řízení o povolení 
k nakládání s vodami – k odběru pod-
zemních vod, Michal Šimek, Hradec 
Králové v plné moci Hlubinné vrty s.r.o., 
IČ 10805427.
742. bere na vědomí Oznámení o koná-
ní společného jednání o návrhu Změny 
č.6 Zásad územního rozvoje PK – 30. 
dubna v 10:00 hodin v budově Krajské-
ho úřadu.
743. bere na vědomí Oznámení o zahá-
jení řízení o odstranění stavby „Stavba 
v k.ú. Pačejov“ – Karel Hodek, Pačejov 
29 v zastoupení Ing. Jana Cihlářová,
IČ 11615427.
744. bere na vědomí materiály KÚ PK 
pro přípravu voleb do PS PČR v roce 
2025, materiální zajištění, přijímání 
edokladů.

USNESENÍ

z 34. zasedání rady obce Pačejov, kona-
ného dne 22. května 2025

Rada obce:

745. schvaluje ověřovatele zápisu Ing. 
Ladislav Hosnedl a Miroslav Šimon  , 
zapisovatel Ing. Jan Vavřička a program 
zasedání  
746. bere na vědomí zprávu starosty za 
období od posledního zasedání rady.  
747. vzala na vědomí informaci ředitel-
ky MŠ o činnosti školy. 
748. vzala na vědomí informaci ředitele 
ZŠ o činnosti školy.
749. bere na vědomí zprávu starosty za 
období od posledního zasedání rady  
750. vzala na vědomí seznam došlých 
faktur obce k 22. 5. 2025 a MŠ, ZŠ 04/25.
751. vzala na vědomí finanční situaci 
obce k 22. 5. 2025.
752. schvaluje povolení průjezdu vo-
zidel účastníků rally Pačejov dne 20. 
září 2025 v úseku  start u Těchonic 

mimo  - Strážovice -  Loužná - Nehodív  
po komunikacích v majetku obce a je-
jich uzavírkou, navrženou objížďkou a 
zvláštním užíváním komunikací za pod-
mínek, že pořadatel:
a) zajistí včasnou informovanost obyva-
tel o časovém harmonogramu příprav-
ných jízd a vlastní rally
b) zajistí v případě suchého počasí kro-
pení komunikace k zamezení prašnosti
c) zajistí vzhledem ke koncentraci di-
váků na návsi obce min. 2 ks mobilních 
WC
d) zajistí v případě poškození komuni-
kací a jiného obecního majetku na své 
náklady opravu a uvedení do původní-
ho stavu. 
753. bere na vědomí oznámení o vydá-
ní územního plánu Velký Bor 
754. schvaluje MŠ Pačejov, IČ 70992355 
realizaci projektu Šablony OP JAK II.
755. bere na vědomí oznámení KÚ PK 
o konání voleb do  Poslanecké sněmov-
ny PČR ve dnech 3.- 4.10. 2025
756. schvaluje podání žádosti do do-
tačního programu Zajištění obslužnosti 
venkova - pojízdná prodejna 25 000,- 
Kč. 
757. bere na vědomí rozhodnutí děle-
ní pozemků p.č. 841/16 v k.ú. Pačejov 
– Aneta Martínková, Kralovická, Plzeň.
758. bere na vědomí Protokol o kontro-
le výkonu přenesené působnosti svěřené 
orgánům obcí u OÚ Pačejov – matriční 
agenda .
759. schvaluje Řád veřejného pohřebiš-
tě obce Pačejov a Provozní řád Rozpty-
lové loučky  .
760. bere na vědomí Závazné stanovis-
ko k záměru „Vrtaná studna Strážovice 
u Pačejova“, Michal Šimek, Hradec Krá-
lové. 

13. zasedání zastupitelstva obce Pače-
jov konané dne 28. 3. 2025

USNESENÍ 
 
Zastupitelstvo obce:
 
1. schvaluje program zasedání 
2. bere na vědomí kontrolu usnesení 
ZO
3. bere na vědomí zprávu o činnosti 
rady obce za uplynulé období
4. schvaluje odpuštění placení stočného 
za rok 2025 za podmínek:
a) občan je připojen na veřejnou  kanali-
zaci v termínu   do 31.5. 2025;

b) má uzavřenou smlouvu na likvidaci 
odpadních vod s obcí do 30. 6. 2025. 
Podmínkou uzavření smlouvy je sou-
hlas TDI s provedením domovní pří-
pojky a předání geodetického zaměření 
přípojky. Ti občané, kteří nemají v obci 
trvalý pobyt, musí mít ještě uhrazenou 
fakturu za veřejnou část přípojky; 
c) toto rozhodnutí se netýká občanů, 
kteří byli připojeni na bývalou ČOV u 
bytovek v Pačejově nádraží;
d) kdo se v těchto termínech nepřipojí, 
bude za II. pololetí roku 2025 platit pl-
nou sazbu stočného.
Schvaluje, že občané, kteří mají trvalý 
pobyt v obci Pačejov ke dni 8. 7. 2020 a 
vlastní v obci Pačejov více nemovitostí, 
aby byli osvobozeni od úhrady veřejné 
části přípojky.   
5. a) schvaluje roční účetní závěrku 
obce Pačejov za účetní období 2024 se-
stavenou k rozvahovému dni 31.12.2024 
v souladu s ustanovením § 84 odst. 2 
písm. b) zákona o obcích (obecní zří-
zení) ve znění pozdějších předpisů. O 
schválení účetní závěrky byl vypracován 
protokol, který je přílohou tohoto zápi-
su;
b) projednalo dle zákona č. 128/2000 
Sb., o obcích § 84 odst. 2 písmeno c) a 
dle zákona č. 250/2000 Sb., o rozpočto-
vých pravidlech územních rozpočtů
§ 17 odst. 7 Závěrečný účet obce Pačejov 
za rok 2024 a uzavírá projednání vyjád-
řením souhlasu s celoročním hospoda-
řením obce Pačejov za rok 2024, a to bez 
výhrad;
c) bere na vědomí, že přezkoumání 
hospodaření obce Pačejov za rok 2024 
provedl Krajský úřad Plzeňského kraje a 
nebyly zjištěny chyby a nedostatky;
6. schvaluje Rozpočtové  opatření č. 1.
7.
7.1 a) bere na vědomí podání žádosti o 
dotaci z  Programu stabilizace a obnovy 
venkova
Plzeňského kraje 2025 na akci: Revitali-
zace školní zahrady - venkovní učebna. 
Celkové uznatelné náklady 693 040,72 Kč. 
Zažádáno o dotaci výši 480 000,00 Kč; 
b) pověřuje administrací akce radu 
obce.
7.2 a) bere na vědomí podání žádosti o 
dotaci z Dotačního programu vodohos-
podářské infrastruktury 2025 - Dotační 
titul č 1: Kofinancování vodohospodář-
ských projektů 2025 na akci : Týřovice u 
Pačejova - vodovod. Celkové uznatelné 
náklady 5 868 000,00 Kč. Zažádáno o 
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dotaci výši 1 170 000,00 Kč; 
b) pověřuje administrací akce radu 
obce. 
7.3 a) bere na vědomí podání žádosti o 
dotaci z dotačního programu „Podpo-
ra jednotek sborů dobrovolných hasičů 
obcí Plzeňského kraje v roce 2025“ Cel-
kové náklady akce 161 300,00 Kč. Zažá-
dáno o dotaci ve výši 80 000,00 Kč; 
b) pověřuje administrací akce radu obce.
7.4 a) bere na vědomí podání žádosti o 
dotaci ze Státního zemědělského inter-
venčního fondu - projektové intervence 
rozvoje venkova na akci : Rekonstruk-
ce kuchyně MŠ Pačejov. Celkové výda-
je projektu 1 210 000,00 Kč. Výdaje, ze 
kterých je stanovena dotace (způsobilé      
výdaje) – 1 000 000,00 Kč.  Zažádáno o 
dotaci ve výši 800 000,00 Kč;
b) pověřuje administrací akce radu 
obce.
7.5 bere na vědomí uzavření Smlouvy 

Ze života škol...
Co je nového u Motýlků a Broučků?
Duben, květen, červen. Tyto tři měsíce 
jsou za námi a vy máte před sebou krát-
ké shrnutí toho, co jsme v mateřské ško-
le zažili. Bádali jsme, objevovali, experi-
mentovali, poznávali nepoznané, učili se 
hrou a vlastním prožitkem, a především 
jsme si to všechno užívali na sto procent. 
Krásné představení oblíbeného divadla 
Letadla s  jejich příběhem V  korunách 
stromů – Jaro zahájilo první dubnový 
týden. Děti baví zapojení do příběhu a 
díky tomu se tak lépe naučí, co všech-
no se na jaře děje a jak jarní příroda 
kouzlí. Následující týden pokračovali 
Motýlci ve ,,stromové“ tématice díky 
mobilnímu planetáriu a příběhu o stro-
mech a Broučci se zapojili do ochrany 
přírody příběhem o znečištění vod a 
záchraně malé želvičky. Před koncem 
dubna zavítala celá školka do indooro-
vého centra Cirkus Klatovy, kde jsme se 
vrhli s energií nám vlastní do zdolávání 
nejrůznějších překážek a pohybových 
výzev. Vraceli jsme se řádně unaveni a 
leckdo dohnal ztracenou energii spán-
kem již v autobuse. Závěr měsíce patřil 
čarodějnicím, čarodějům a naší verzi 
čarodějnické školky. Venkovní zdobení 
máječkových větviček bylo přirozeným 
zakončením tohoto období. 
Začátek května probíhal u Motýlků 
v hektickém tempu, neboť se blížilo vy-

stoupení na tradiční Máječkové a děti 
se spolu se svými učitelkami snažily 
vypilovat své vystoupení na maximum. 
Kdo jste na Farské zahradě druhou květ-
novou sobotu byli, viděli jste, že se jim 
vystoupení moc povedlo a dětem a pa-
ním učitelkám patří velký dík za to, jak 
to zvládly. Jistě jste si také všimli nových 
krásných školkových triček s  motivem 
bublin. Proč bublin? Protože právě bub-

o poskytnutí účelové finanční dotace 
určené na zajištění dopravní obslužnos-
ti území Plzeňského kraje v roce 2025 a 
souhlasí s poskytnutou finanční  
dotací ve  výši 44 037,00 Kč.
7.6 bere na vědomí Rozhodnutí o fi-
nančním příspěvku na účel: obnova, 
zajištění a výchova lesních porostů do  
40 let věku (část druhá Hlava II nařízení 
vlády) a souhlasí s přijetím finančního 
příspěvku.
Celková výše příspěvku podle druhé 
Hlavy II nařízení vlády činí 409 140,00 Kč.    
7.7 a) bere na vědomí rozhodnutí o 
poskytnutí dotace z Programu 12940 
- Podpora opatření pro zmírnění nega-
tivních dopadů sucha a nedostatku vody 
- Identifikační číslo 29D403004503, po-
skytovatel : Ministerstvo zemědělství na 
akci „Týřovice u Pačejova – vodovod“ a 
souhlasí s přijetím dotace. Celkové ná-
klady na akci : 5 868 000,00 Kč. 

Účast státního rozpočtu/dotace činí 
4 108 000,00 Kč. 
b) pověřuje administrací akce radu obce.
8.
8.1 schvaluje podání žádosti o bezúplat-
ný převod pozemků ve vlastnictví Stát-
ního pozemkového úřadu, Husinecká 
1024/11a, Žižkov, 13000 Praha 3 do 
vlastnictví obce Pačejov z důvodu za-
stavění pozemku pozemní komunikací 
a uložení inženýrských sítí. Jedná se o 
pozemek : 
-  pozemek parc. č. 484/6
-  způsob využití ostatní komunikace
- druh pozemku ostatní plocha
- výměra: 39 m²  
- katastrálním území Týřovice u Pačejova
9. schvaluje, že starosta obce, jako uvol-
něný zastupitel má nárok na příspěvek 
na stravování dle Směrnice č. 1/2024 a 
to od 1. 3. 2025.

liny na fasádě jsou poznávacím zname-
ním naší školky. Nastavené tempo zů-
stalo a ve školce se střídala jedna událost 
za druhou. Počínaje zápisem nových 
kamarádů, přes uskutečnění odlože-
ného březnového výletu starších dětí 
vlakem do Techmanie, schůzkou s  ro-
diči, na které se vyhodnocoval dotazník 
spokojenosti s  prostředím, přístupem 
a s  poskytovanou vzdělávací nabídkou 
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Vážení čtenáři,
blíží se (zejména dětmi) tolik oče-
kávaná doba letních prázdnin a my 
přidáváme několik informací o dění 
v naší škole. 
Jako již tradičně se jarní měsíce ne-
sou v duchu pořádání rozličných 
akcí, které jednak vhodně doplňu-
jí výuku, zároveň pak dávají dětem 
možnost se realizovat i jinak, než jen 
ve školních lavicích. V okresním kole 
recitační soutěže v Klatovech dosáhla 
historického úspěchu Eliška Michál-
ková, která postoupila do krajského 
kola v Horšovském Týně. Gratuluje-
me! Část žáků absolvovala program 
Hasík zaměřený na požární prevenci, 
se kterým přijely dámy z HZS Plzeň-
ského kraje. Na sportovním poli se 
pačejovští představili v  rámci fotba-
lových turnajů či atletických soutě-
ží Štafetový pohár a Pohár rozhlasu. 
Velkého úspěchu dosáhli starší kluci 
ve florbalovém turnaji, kde obsadi-
li třetí místo. Těší nás to tím více, 
že i v  omezených prostorách, které 
máme v  naší tělocvičně, se dokázali 
připravit a vybojovat pro školu bron-
zové medaile. V rámci osvěty ohled-
ně udržitelnosti a environmentální 
výchovy jsme v dubnu oslavili Den 
Země a na konci května čekal celou 
školu cyklus přednášek Tonda Obal 
o správném třídění odpadu. Ve stře-
du 4. června jsme pro rodiče uspo-
řádali společné odpoledne na farské 
zahradě s výstavou žákovských prací, 

v  MŠ Pačejov, až po hravé odpoledne 
s  našimi blízkými, na které chodí čím 
dál, tím více lidí a nás to nesmírně těší. 
Předposlední den v květnu dostaly děti 
předčasný dárek k  nedělnímu Dni dětí 
díky panu Petrovi Chalupovi, který nám 
jako každý rok sestavil lanovou dráhu na 
zahradě MŠ a věnoval svůj čas všem dě-
tem a podporoval je v překonání strachu 
z výšek, nebo strachu z neznámého. Děti 
byly nadšené a šťastné.
Červen začínal počasím jako na hou-
pačce, ale my jsme pevně věřili tomu, že 
na náš velký školní výlet do ZOO v Pla-
sích proběhne bez deště. A vyšlo to. Děti 
viděly mnoho různých zvířat, stihly si i 
,,odpočinout“ na malém dětském hři-
šti a plny zážitků se vracely domů. Aby 
zvířátek nebylo málo, ve školce se nám 
tou dobou vylíhlo 10 motýlků. Jednalo 
se o Babočky bodlákové a děti několik 
dní poznávaly jejich vývojový cyklus od 

malé housenky, přes zakuklení až po vy-
líhnutí a následné vypuštění do přírody. 
Poslední dny letěly jako voda, Motýlci 
stihli ještě výlet do horažďovického mu-
zea a místní základní školy. Broučci si 
udělali výlet do Nehodíva za paní Kat-
kou Šedou do její tvořivé stodoly. Paso-
vání předškoláků na školáky je pro nás 
vždy spojené s  kapkou nostalgie. Letos 
nám odcházelo 13 dětí a my doufáme, 
že se ve velkém světě neztratí. Závěrečná 
zahradní slavnost spojená s  přespává-
ním nejstarších dětí ve školce byla po-
slední letošní školní akcí. 
Čeká nás léto se vším, co k tomu patří. 
Chceme vám všem tímto popřát, ať si 
v rámci možností odpočinete a načerpá-
te z teplých dní mnoho sil a energie pro 
další dny.

Za kolektiv MŠ 
Bc. Alena Hlaváčová
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otevřenými dílnami i spoustou her a 
dalších aktivit. Došlo i na opékání 
buřtů a písničky s  kytarou. Ani le-
tos nechyběla beseda pro nejmenší 
s  autorem knih, tentokrát s  Petrou 
Martiškovou. Proběhlo samozřejmě 
i každoroční školní fotografování. A 
vždy na konci školního roku se pro 
školu i veřejnost prezentuje náš dra-
matický kroužek, který letos sehrál 
představení Nesmrtelná teta a Ženy 
v  běhu. Ten se ještě 7. června před-
stavil na republikovém finále pře-
hlídky Sedmikvítek v  Českých Bu-
dějovicích, kde děti kromě zážitků 
získaly i cenné rady a doporučení od 
poroty pro další činnost.
Nebyl by to konec školního roku bez 
výletů. Téměř všechny třídy prvního 
stupně se vypravily do Farmaparku 
u Toma v  Ledcích a poté ještě na-
vštívili zámek Kozel. Páťáci podnik-
li túru z  Albrechtic přes rozhlednu 
na Sedle až na hrad Kašperk. 6. a 7. 
třída vyrazila do Písku, kde si užili 

oblíbenou Laser Arénu a podívali se 
do Prácheňského muzea. Nejstarší 
v Kutné Hoře a okolí objevovali his-
torii těžby stříbra a kochali se krása-
mi chrámu sv. Barbory. 6.6. pak celá 
škola vyjela do Chanovic na projek-
tový den – zvládli navštívit míst-
ní skanzen, zámek i rozhlednu na 
Chlumu. Na poslední týden pak plá-
nujeme exkurzi do pražských Letňan 
na světoznámou a úspěšnou výstavu 
Tutanchamon.
Aktivní je i naše družina. Zmínit 
můžeme tvořivé dílny, kde si děti 
vybarvily a ozdobily bavlněné pe-
nály nebo povídání se starším spo-
lužákem z  devítky o zemědělství a 
farmaření. Téměř všechny akce školy 
i družiny jsou samozřejmě zdoku-
mentovány, načerpat více informací 
a prohlédnout si fotografie pak mů-
žete na webových stránkách školy. 
Během prázdnin vyroste na školní 
zahradě altán, který bude do bu-
doucna sloužit jako venkovní učeb-

na a my tímto děkujeme zřizovateli, 
obci Pačejov, za realizaci této další 
etapy revitalizace. Dík patří i za za-
půjčení prostor kulturního domu 
v Pačejově pro divadelní představení 
a stolů s lavicemi pro společné odpo-
ledne s rodiči. 
Školní rok společně zakončíme v pá-
tek 27. června. Opouští nás čtrnáct 
deváťáků a my jim samozřejmě pře-
jeme mnoho úspěchů v dalším životě 
s  nadějí, že znalosti a dovednosti u 
nás získané využijí i v  budoucnos-
ti. Stejný počet dětí, tedy 14, by měl 
v září nastoupit do první třídy.
Na závěr bych rád popřál dětem 
krásné prázdniny plné nejrůznějších 
aktivit, Vám všem pohodové léto a 
zaměstnancům školy příjemnou a 
odpočinkovou dovolenou. Uvidíme 
se v pondělí 1. září v 8:00 před ško-
lou.

Mgr. Jan Vlažný, ředitel školy
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ního kola. Muži svůj požární útok 
bohužel nedokončili, protože jim 
praskla hadice, ale i tak postoupili 
do okresního kola žen a mužů, které 
se konalo dne 21. června v obci Šti-

poklasy u Plánice. Výsledek se dozví-
te v následujícím čísle Zpravodaje. 
Po prázdninách se opět začne schá-
zet kroužek Mladých hasičů, kde 
bude probíhat příprava na Závod 
hasičské všestrannosti a brannos-

Soutěžní sezónu začal kroužek Mla-
dých hasičů v únoru svou účastí na 
„Zimním srazu kolektivů mladých 
hasičů okresu Klatovy“, v tělocvičně 
základní školy v Sušici. Mladší kate-
gorie se umístila na 19. místě a starší 
kategorie na  2. a 12. místě. V břez-
nu ženy připravily pro děti tradiční 
„Dětský maškarní ples“ s hudbou, 
tancem, soutěžemi a odměnami. 
Následovalo pro členky SDH a ženy 
podporovatelky posezení a kulturní 
program od Mladých hasičů u příle-
žitosti oslavy „Mezinárodního dne 
žen“. Dne 3. května jsme se zúčastnili 
s naším praporem oslav SDH Strážov 
u příležitosti oslav založení sboru a 
sv. Floriana.
Jaro znamená pro členy soutěžních 
družstev a SDH Pačejov jediné – tré-

Ze života spolků
Činnost Spolku dobrovolných hasičů v Pačejově 

ném 2. místě z celkového počtu 16 
hlídek a starší kategorie na 8. místě 
z celkového počtu 28. hlídek. Moc 
dětem děkujeme za super výkony a 
„hurá“ konečně cinkla medaile.
Soutěžní družstva mužů a žen se pil-
ně připravovala na okrskové kolo, 
které letos připadlo na den 31. květ-
na a konalo se ve Velešicích. Zde se 
ženy z I. a II. věkové kategorie umís-
tily na 1. místech a muži taktéž na 
1. místě. Kroužek Mladých hasičů 
předvedl všem přítomným požární 
útoky.  Naši  muži a ženy postoupili 
do vyřazovacích kol, která se kona-
la pro ženy v Bystřici n/Úhlavou a 
pro muže v obci Štipoklasy u Pláni-
ce. Ženy soutěžily v II. věkové kate-
gorii a umístily se na 1. místě z 18 
družstev, postoupily tedy do okres-

nink a soutěže. Kroužek Mladých 
hasičů se od března věnoval přípravě 
na Okresní kolo hry Plamen v Rabí, 
které se konalo dne 24. května a kde 
se mladší kategorie umístila na úžas-

ti, které se bude konat dne 11. října 
v Bystřici nad Úhlavou.

Bc. Radek Junger, 
SDH Pačejov
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SOKOL PAČEJOV FOTBALOVÝ ROČNÍK 2024-2025
Po pěkném umístění v minulé sezóně, 
ve které naši muži skončili čtvrtí, si sta-
novili stejný cíl i do ročníku nového. 
Po podzimní části to s předsevzetím 
vypadalo dosti nadějně, ale vstup do 

jarních kol nám úplně nevyšel. K tomu 
začala přibývat zranění a často museli 
tým doplňovat mladší kolegové z  do-
rostu a nakonec i ze žáků. V  konečné 
tabulce jsme obsadili sedmé místo, 

ale radost z  fotbalu nás neopustila.                                                                                                                              
Neděle 15. 6. byla posledním dnem, 
kdy se před letní přestávkou hrál fotbal 
s  pačejovskou účastí. Zápasem proti 
týmu Luby/Bolešiny uzavřeli ročník 
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hráči dorostu spojeni s  hradešický-
mi kamarády. Dorostenecký věk je ve 
fotbalovém světě složité období, kdy 
kluci poznávají i jiné krásy života a ne 
vždy je fotbal na prvním místě. O to 
více si ceníme toho, že spojení fungo-
valo velmi dobře a bude pokračovat 
i v  budoucím ročníku, pouze s tím 
rozdílem, že se hlavní dění přesune 
k nám do Pačejova.
Družstva přípravek ukončila svůj prv-

ní rok v  soutěži o čtrnáct dní dříve. 
Musím děti pochválit za poctivý pří-
stup k tréninkům i k zápasům. Čeká je 
ještě dlouhá cesta fotbalovým světem 
a věřím, že když ne všichni, tak větší 
část dětí půjde touto cestou dále. Plán 
spojit se s nějakým okolním klubem a 
ze starší přípravky vytvořit tým mlad-
ších žáků, bohužel nedopadl dobře 
a nezbývá než se snažit dále a děti u 
sportu udržet. Pevně věřím, že se nám 
to podaří. 
Nejúspěšnějším oddílem pačejovské-
ho Sokola bylo družstvo starších žáků. 
Ve spojení Pačejov – Chanovice - Ka-
sejovice bojovali o přední příčky ta-
bulky. Soupeřili s daleko většími klu-
by, jako jsou Nepomuk, Klatovy, Luby, 
Sušice nebo Horažďovice a vůbec se 
mezi nimi neztratili. Pouze horší skóre 
je odsunulo na třetí místo soutěže, ale 
i to je skvělý úspěch.  Ocenit je přijeli 
zástupci OFS Klatovy a před sobotním 
zápasem mužů jim předali pohár, di-

plom a medaile. 
Závěrem chci poděkovat všem fotba-
listům a fotbalistkám za jejich výko-
ny, všem trenérům za jejich čas a 
práci a všem ostatním za jakoukoli 
pomoc v průběhu soutěže.                                                   
Zároveň přeji všem krásné léto, bá-
ječné prázdniny a úžasné dovolené 
a na podzim na viděnou na hřišti U 
Blýskoty. 

Václav Klásek st., 
předseda TJ Sokol
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Gratulujeme!

Společenská kronika

90 let  Šůsová Jarmila
            Větrovcová Zdeňka

87 let  Šašková Věra
  
86 let  Marčeková Alžběta

85 let  Kodýdková Božena
            Panská Růžena
 
80 let  Behenská Božena
            Adamcová Marie
            Hrabačková Miloslava
            Polenová Hana
            Pokšteflová Věra
            Straková Zdeňka
75 let  Bláhová Marie
            Hlaváč Václav

Naši jubilanti II. čtvrtletí 2025

Od 1. ledna 2025 přichází Chari-
ta Horažďovice s novou službou 
odlehčovací péče. Tato služba je 
navržena tak, aby dlouhodobě pe-
čujícím osobám poskytla potřebný 
čas na vyřízení osobních záležitos-
tí, udržení se na trhu práce nebo 
zasloužený odpočinek. Uživatelem 
této služby může být dospělá osoba 
se zdravotním omezením, chronic-
kým onemocněním nebo senior. 

Charita Horažďovice zajišťuje zá-
kladní hygienické potřeby, jako je 
koupel a pomoc při použití WC, 
pomoc při oblékání, přesunu na 
vozík nebo na lůžko, podání jídla a 
pití. Dále poskytuje pomoc při za-
jištění a přípravě stravy, sociálně 
terapeutické činnosti a zprostřed-
kování kontaktu se společenským 
prostředím, například doprovod 
k lékaři, na orgány veřejné moci 
nebo instituce poskytující veřejné 
služby. Služba také zahrnuje pomoc 
při uplatňování práv a obstarávání 

70 let  Koubová Hana

60 let  Panská Jaroslava

50 let  Velíšek Miroslav
            Krejčí Marek
            Straková Markéta
            Klečka Stanislav

Charita Horažďovice nabízí nové odlehčovací služby
osobních záležitostí, nácvik a upev-
ňování motorických, psychických 
a sociálních schopností a podporu 
při zajištění chodu domácnosti. 
Možná vás napadla otázka, zda je 
tato služba něčím odlišná od pe-
čovatelské služby, která má v na-
šem regionu již dlouholetou tradi-
ci. Nejvýznamnější rozdíl spočívá 
v možnosti poskytovat službu po 
delší dobu. Charitní pracovnice 
mohou být s klientem i několik ho-
din, což umožňuje obvykle pečující 
osobě zařídit si vše potřebné nebo 
si odpočinout. Na rozdíl od pečo-
vatelské služby však není možné 
touto službou zajistit nákupy nebo 
praní prádla. Tyto činnosti obvykle 
zajišťuje pečující rodina nebo jiná 
služba.
Služba je poskytována terénně, tedy 
v domácnostech klientů. Místa po-
skytování služby zahrnují domác-
nosti klientů ve všech obcích v oko-
lí Horažďovic a Nalžovských Hor. 
Pracovní doba služby je od pondělí 

do pátku, vždy od 7:00 do 15:30 hod. 
Charita Horažďovice poskytuje od-
lehčovací služby prostřednictvím 
kvalifikovaných pracovníků. Ti při 
poskytování péče spolupracují s 
vedoucí služby, sociálním pracov-
níkem, pečovatelskou službou a 
domácí zdravotní péčí při Charitě 
Horažďovice. Tím se vytváří jeden 
celek, který klientům zajišťuje kom-
plexní péči.
Cílovou skupinou jsou osoby od 16 
let, které potřebují z důvodu věku 
(senioři), zdravotního postižení 
nebo chronického onemocnění po-
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Den dětí v Pačejově
Den dětí probíhal na hřišti TJ Pače-
jov, 1. června 2O25. Pro děti připra-
vila kulturní komise obce Pačejov 
s  místními spolky deset stanovišť, 
kde musely děti plnit různé disci-
plíny na téma ,,Vítejte v ZOO“. Také 
další hry a soutěže čekaly na děti.
Vystoupila též dětská taneční skupi-
na DAZZLE Pačejov , pod vedením 
cvičitelky Gabči Bělochové. Zají-
mavé byly ukázky výcviku dravců, 
které  předvedli pracovníci Sokol-
nictví ZOO Plzeň. Např. se předsta-
vila dvouměsíční sova pálená, orel 
mořský, výr africký, orel skalní a 
nakonec nejmenší dravec poštolka 
vrabčí. Orlu mořskému se v  Pače-

jově dokonce zalíbilo. Také skákací 
hrad byl plně využit. Odměny pro 
děti za absolvování připravených 
disciplín byly připraveny. Nanuky? 
Ty na hřišti byly nejlepší.

B. Behenská
Obecní úřad
informuje ...
V letošním roce probíhá plánovaná 
obměna všech vodoměrů na vodovod-
ní síti obce Pačejov, ve všech místních  
částech. Prosíme občany o maximální 
součinnost s externí firmou „Václav 
Baum“ při této akci , která již na někte-
rých místech probíhá. Předpokládaný 
termín dokončení akce je stanoven na 
31. 12. 2025. 

moc druhé osoby a žijí ve svém při-
rozeném prostředí. O tyto osoby je 
pravidelně pečováno jinou fyzickou 
osobou. 
Sociální služba je poskytována a 
hrazena podle zákona č. 108/2006 
Sb., o sociálních službách. Charita 
Horažďovice se snaží zajistit, aby 
lidé, kteří se ocitnou v nepříznivé 
životní situaci, žili plnohodnotný 
a důstojný život a byli zapojeni do 
běžného života kolem sebe. Důleži-

tá je spolupráce dalších pečujících, 
kterým má služba ulehčit v jejich 
každodenních činnostech. Díky 
službě má pečující možnost vyřídit 
si své osobní záležitosti, udržet se 
na trhu práce nebo si odpočinout. 
Odlehčovací služba umožní uživa-
telům prakticky zůstat v domácím 
prostředí tak dlouho, dokud je v 
možnostech pečujících osob tuto 
situaci zvládat.
Charita Horažďovice věří, že tato 

nová služba přinese mnoho pozitiv-
ního a podpoří kvalitu života všech, 
kteří ji využijí. Přijďte se dozvědět 
více a zjistit, jak Vám můžeme po-
moci!
Více informací Vám poskytne so-
ciální pracovnice na tel.: +420 376 
511  867, mob.: +420 721 285  938 
nebo na e-mailu: info@horazdovi-
ce.charita.cz

Lucie Oudová
PR pracovník Charity Horažďovice
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AUTOReM KReSBy „ LeTní RADOVánKy 
nA TáBOře“ nA POSLeDní  STRAně Je 
MARTin SKáLA, RODáK Z PAčeJOVA. PO-
UžiTO S JeHO SOUHLASeM.
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Chválíme...
Dne 29. března 2025 se konal v Myslívě 
v hospodě U Muchnů turnaj v karetní 
hře „prší“. Zúčastnilo se 84 hrajících žen 
a mužů. Soutěžících bylo více z daleké-
ho okolí než domácích. Z naší obce se 
zúčastnila pí. Hana Panušková, Eva Liš-
ková, Jiřina Levá a Marie Pitulová. Vel-
kou radost nám udělala pí. Jiřka Levá, 
která celý turnaj vyhrála a obsadila 
1. místo. Ostatní pačejovské hráčky se 
umístily na předních místech. Myslív-
ská starostka pí. Pícková se o všechny 
výborně starala ke spokojenosti všech.

Gratulujeme a děkujeme za vzornou 
reprezentaci naší obce!

* V dubnu provedla děvčata z SPV TJ 
Sokol opět dobrovolně úklid extra-
vilánu obce. Děkujeme za záslužnou 
práci!

Z černé 
kroniky obce...

* Tak si představte, co se stalo na obec-
ním plese. Jedna z účastnic vyhrála v 
tombole popelnici, kterou věnovala jako 
sponzorský dar firma Marius Pedersen 
a nechala si ji u schodů na jeviště v sále 
kulturního domu s tím, že si ji později 
odveze domů. Bohužel mezi návštěvní-
ky plesu se našel bezcharakterní zme-
tek, který využil na konci plesu situace a 
popelnici ukradl. To není hrdinství, ale 
ubohost. Měl by si dát před zrcadlem 
pár facek a přitlačit, protože to dělá pro 
sebe. A příště ať radši zůstane doma, 
protože o takové účastníky plesu nesto-
jíme.




